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Miraç Kandili dualarla idrak edildi
 Edirne, Kırklareli ve Tekirdağ'da camilerde Miraç Kandili, 

dualarla idrak edildi. 
Edirne’de Selimiye, Eski ve Üç Şerefeli camileri başta olmak 

üzere kandil programları gerçekleştirildi. 
Eski Cami'deki programda Kur'an-ı Kerim okunup, dua edil-

di. 

İl Müftüsü Ercan Aksu vaazında kandil geceleri ve üç ayların 
öneminden bahsetti. 

Kandil programının ardından cami çıkışında, Edirne Vakıflar 
Bölge Müdürlüğü ve Türkiye Diyanet Vakfı Edirne Şubesince 
vatandaşlara ikramda bulunuldu. 

Kırklareli'nde de başta Hızırbey Camisi olmak üzere kentteki 
camilerde gerçekleştirilen programlarda dua edildi. 

Hızırbey Camisi'nde Kur'an-ı Kerim, Mevlid-i Şerif ve ilahile-
rin okunduğu programda İl Müftüsü Yusuf Eviş tarafından vaaz 
verildi. 

Tekirdağ'da ise Orta Camisi'nde de Kur'an-ı Kerim ve ilahi-
lerin okunduğu program dua edilmesinin ardından sona erdi. 
(aa) 

Edirne Belediye Başkanı 
Filiz Gencan Akın, Duchenne 
Musküler Distrofi (DMD) has-
tası Yakup Çalık'ın tedavi mas-
raflarını karşılayabilmek için 
başlatılan yardım kampanyası 
standını ziyaret etti. 

Çalık için yardım yemeği 
düzenlendiğini belirten Akın, 
kampanyaya destek çağrısında 
bulundu. 

Edirne Belediye Başkanı 
Filiz Gencan Akın, gazetecilere 

yaptığı açıklamada, Zübeyde 
Hanım Parkı'ndaki düzenleme 
çalışmaları hakkında bilgi ver-
di. 

Parkta vatandaşların ihti-
yaçlarına uygun güzel bir yeşil 
alan oluşturulacağını aktaran 
Akın, parkta kurulacak büfede 
vatandaşlara hizmet verileceği-
ni ifade etti. 

Edirne Otogarı'yla ilgili ola-
rak da çalışma yapıldığını belir-
ten Akın, "Edirne'de şehrimize 

yakışan, aynı zamanda mev-
zuata uygun bir işletme mode-
liyle orayı halkımızın hizmetine 
sunacağız." diye konuştu. 

Akın, Duchenne Musküler 
Distrofi (DMD) hastası Yakup 
Çalık'ın tedavi masraflarını kar-
şılayabilmek için başlatılan yar-
dım kampanyası standını ziya-
ret etti. 

Çalık için yardım yemeği 
düzenlendiğini belirten Akın, 
kampanyaya destek çağrısında 
bulundu. (aa)

Edirne'de bariyerlere çar-
pan minibüsteki 2 yolcu yara-
landı. Edirne Toplu Ulaşım Sis-
temine (ETUS) ait S.K'nin kul-
landığı minibüs, sürücüsünün 

direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu Atatürk Bulva-
rı'nda bariyerlere çarptı. Çarp-
manın etkisiyle minibüsteki 9 
yolcudan 2'si savrularak yara-

landı. 
Sürücü, minibüsü kontrollü 

şekilde kent merkezi girişindeki 
polis kontrol noktasına park 
ederken sağlık ekiplerine haber 
verildi. 

Yaralılar olay yerindeki ilk 
tedavilerinin ardından Trakya 
Üniversitesi Tıp Fakültesi Has-
tanesi'ne kaldırıldı. 

Sürücü ifadesi alınmak üze-
re polis merkezine götürüldü. 
(aa)

2018 Yılında Şenol  
Matbaası'na bastırdığım  
Seri: A 002101-002400  

No'ları arası Günlük Müşteri 
Listemi kaybettim.  

Hükümsüzdür. 
Tasfiye Halinde  

UZER MOTORLU ARAÇLAR 
Mak. Yedek Par. ve Tur. San. 

ve Tic. Ltd. Şti.

ZAYİ

GAZETESÝ

Başkan Akın’dan Yakup’a destek

Bariyerlere çarptı!
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Trakya'daki gümrük kapıla-
rından 2024'te 16 milyona ya-
kın yolcu geçiş yaptı. Trakya 
Gümrük ve Dış Ticaret Bölge 
Müdürü Nihat Kınık, "2024 yı-
lında Trakya'daki gümrük kapı-
larından 5 milyon 734 bin 187 
araç geçişi gerçekleşti. Bu dö-
nemde gümrük kapılarından 
15 milyon 979 bin 513 yolcu 
giriş çıkışı gerçekleştirilmiştir" 
dedi. 

Trakya Gümrük ve Dış Ti-
caret Bölge Müdürü Nihat Kı-
nık, Trakya'daki gümrük kapı-
larında geçen yıl 16 milyona 
yakın yolcunun geçiş yaptığını 
söyledi. 

Edirne'de, Dünya Gümrük 
Günü kutlamaları kapsamında 
Atatürk Anıtı'nda tören düzen-
lendi. 

Çelenk sunumu, saygı du-
ruşu ve İstiklal Marşı'nın okun-
masıyla başlayan törende ko-
nuşan Kınık, Gümrük İşbirliği 
Konseyi'nin ilk kez toplandığı 

26 Ocak 1953 tarihini hatırla-
mak ve toplumda gümrüklerin 
işleyişi hakkında farkındalık 
oluşturmak amacıyla her yıl 26 
Ocak'ta Dünya Gümrük Gü-
nü'nün kutlandığını dile getirdi. 

Dünya Gümrük Örgütü'ne 
186 ülkenin üye olduğunu 
anımsatan Kınık, dünya ticare-
tinin yüzde 98'inin bu ülkeler 
tarafından gerçekleştirildiğini 
dile getirdi. 

Kınık, Dünya Gümrük Gü-
nü'nün bu yılki temasının 
"gümrüklerin verimlilik, güven-

lik ve refah taahhütlerinin yeri-
ne getirilmesi" olarak belirlen-
diğini ifade etti. 

Dünya'da ticaret hacminin 
ve yolcu hareketliliğinin her yıl 
artığını anlatan Kınık, Türki-
ye'nin Avrupa'ya açılan güm-
rük kapılarında güvenli, hızlı ve 
verimli bir şekilde hizmet ver-
mek için çalışmalar yaptıkları-
na dikkati çekti. 

Trakya'daki gümrük kapıla-

rında hareketli bir yılı geride bı-
raktıklarını belirten Kınık, şun-
ları kaydetti: 

"2024 yılında Trakya'daki 
gümrük kapılarından 5 milyon 
734 bin 187 araç geçişi gerçek-
leşti. Bu dönemde gümrük ka-
pılarından 15 milyon 979 bin 
513 yolcu giriş çıkışı gerçekleş-
tirilmiştir. 2024 yılında Bölge 
Müdürlüğümüze bağlı gümrük 
kapılarında 704 kaçakçılık ola-
yına müdahale edildi. Parasal 
değeri 5 milyar 241 milyon 
853 bin 747 lira değerinde 
olan uyuşturucu ve kaçak eşya 
yakalaması yapıldı. Önceki yıl-
lara göre olay bazında yüzde 
12, değer bazında yüzde 148 
artış gerçekleştirilmiştir. Ülke-
mizin menfaatleri doğrultusun-
da kaçakçılıkla mücadeleye 
azimli şekilde devam edece-
ğiz." 

Törenin ardından Kınık ve 
beraberindeki gümrük perso-
neli, Saraçlar Caddesi'nde es-
naf ziyareti gerçekleştirdi. (aa) 

Gümrük kapılarından 16 milyon yolcu geçti

Köpek yavrularını çöpe atmış!
Edirne'deki hayvan barı-

nağında poşetle çöpe atılan 
köpek yavruları tedavi altına 
alındı. Edirne Belediyesi olay-
la ilgili soruşturma başlatırken 
köpek yavrularını çöpe atan 
personel görevden el çektiril-
di. Köpek yavrularının çöpe 
atılmasına ilişkin 2 şüpheli 
gözaltına alındı. 

Edirne Belediyesi Sokak 
Hayvanları Barınağı'ndaki bir 
görevlinin, poşetle çöp kon-
teynerine attığı 4 köpek yav-
rusu, hayvanseverler tarafın-
dan tedavi edilmesi için vete-
rinere götürüldü. 

Barınağı ziyaret eden bazı 
hayvanseverler çöp konteyne-
rini kontrol ettiğinde poşet içe-
risinde canlı köpek yavrularını 
gördü. 

Hayvanseverler tarafından 
poşetten çıkartılan yavrulara, 
barınak görevlileri tarafından 
mama ve su verildi. Bu anlar 
cep telefonu kamerasıyla kay-
dedildi, sosyal medya plat-
formlarında paylaşıldı. 

Olayın, barınaktaki bir per-
sonel tarafından gerçekleştiril-
diği öğrenilirken, Belediye 
Başkanı Filiz Gencan Akın ve 
Belediye Başkan Yardımcısı 
Ertuğrul Tanrıkulu barınağa 
giderek inceleme yaptı. 

Akın ve Tanrıkulu hayvan-
sever derneklerinin temsilcile-
riyle görüşüp taleplerini dinle-
di. 

Olayla ilgili belediye tara-
fından soruşturma başlatıldı, 
ilgili personel ise görevden el 
çektirildi. 

Köpek yavruları 22 Dost 
Eli Derneği tarafından tedavi 
edilmesi için veterinere götü-
rüldü.  

 
2 ŞÜPHELİ GÖZALTINA 

ALINDI 
Öte yandan Edirne Beledi-

yesi Sokak Hayvanları Barı-
nağı'nda köpek yavrularının 
çöpe atılmasına ilişkin 2 şüp-
heli gözaltına alındı. İstasyon 

Mahallesi'ndeki barınağın ya-
nındaki çöp konteynerine po-
şet içerisinde köpek yavruları-
nın atıldığı ihbarı üzerine böl-
geye İlçe Jandarma Komutan-
lığı ekipleri ile Doğa ve Hay-
vanları Koruma Timi (HAYDİ) 
sevk edildi. 

Olayla ilgili barınakta gö-
revli Ş.K. ve E.A. jandarma 
ekiplerince gözaltına alındı. 
(aa)

2 firari  
hükümlü  
yakalandı

Edirne'nin Keşan ilçesinde kesinleşmiş hapis cezaları bulunan 
2 firari hükümlü yakalandı. 
İlçe Emniyet Müdürlüğü ekipleri aranan şüphelilerin yakalan-

masına yönelik çalışmalarını sürdürüyor. 
Ekipler, ilçe genelinde yaptıkları denetimlerinde çeşitli suçlar-

dan kesinleşmiş hapis cezaları bulunan M.D. ve N.D'yi yakaladı. 
Hükümlüler işlemlerin ardından cezaevine gönderildi.(aa)

Kırklareli, Edirne ve Tekirdağ'da aralık ayında 6 bin 767 konut sa-
tışı gerçekleştirildi. 

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) aralık ayına ait konut satış istatis-
tiklerini açıkladı. Trakya'da en çok konut satış yapılan il, 4 bin 836 ko-
nut ile Tekirdağ oldu. Kırklareli'nde 963, Edirne'de ise 968 konut satı-
şı yapıldı. Trakya'dan kasım ayında da 5 bin 183 konutun satışı ger-
çekleştirilmişti. (aa) 

Bir ayda 6 bin konut satıldı

GAZETESÝ
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Lahey, ‘Lahey’ olalı, böylesi 
bir seremoni yaşamadı. 

Kültür ve Turizm Bakanı 
Mehmet Nuri Ersoy’un uçaktan 
gelişini bekleyen ünlü konuklar, 
Osmanlılar tarafından hediye 
edilen Hereke Halısı’nın restore 
edilmiş haline hayran kaldılar.  

Araştırmacı Mehmet TÜTÜN-
CÜ izledi, İlhan KARAÇAY yazdı: 

Türkiye’nin kültürel mirasını 
temsil eden ve Osmanlı İmpara-
torluğu tarafından hediye edilen 
Hereke halısı, restorasyon süreci-
nin ardından Lahey Barış Sara-
yı’ndaki Japon Odası’ndaki yeri-
ne geri döndü. Dün Lahey Barış 
Sarayı’ında düzenlenen törende, 
Türk yetkililer ve uluslararası 
temsilciler, bu önemli kültürel et-
kinlikte bir araya geldiler. 

 TARİHSEL ARKA PLAN 
Hereke halısı, 1911 yılında 

Osmanlı İmparatorluğu tarafın-
dan Barış Sarayı’na hediye edil-
mişti. 

160 metrekarelik bu eşsiz ha-
lı, bir asırdan fazla bir süre bo-
yunca uluslararası barış ve adalet 
görüşmelerine ev sahipliği yapan 

Japon Odası’nın zeminini süsle-
di. Ancak yoğun kullanım sebe-
biyle zaman içinde yıpranan halı, 
Türkiye’nin öncülüğünde kap-
samlı bir restorasyon sürecine 
alındı. 

RESTORASYON SÜRECİ 
Restorasyon sonrasında, Ba-

rış Sarayı’ndaki Japon Odasına 
döşenen halının son halini gör-

mek için giriş yapılırken. 
Restorasyon, geleneksel za-

naat ile modern teknolojinin bir 
araya getirildiği sekiz aşamalı bir 
süreçle yürütüldü. Türkiye’de uz-
man ekipler tarafından gerçekleş-
tirilen bu çalışmada, halının oriji-
nal dokusuna sadık kalınarak do-
ğal boyalar ve geleneksel teknik-
ler kullanıldı. Türk Enerji Nükleer 

ve Maden Araştırma Kuru-
mu’nun (TENMAK) desteğiyle 
ipliklerin türü ve renkleri analiz 
edildi; hasarlı alanlar onarıldı. 

TÖRENİN ÖNEMİ 
Dünkü törende, Kültür ve Tu-

rizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, 
Lahey Büyükelçimiz Selçuk 
Ünal, Carnegie Vakfı Başkanı Pi-
et Hein Donner ve Daimi Tahkim 
Mahkemesi Genel Sekreteri Dr. 
Hab. Marcin Czepelak konuşma-
lar yaptılar. Tören, Türk kültürü-
nün dünya sahnesinde güçlü bir 
temsilini sergilerken uluslararası 
iş birliği açısından da önemli bir 
mesaj taşıyor. 

Törende konuşma yapan 
Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet 
Nuri Ersoy, 

halının Türkiye’deki restoras-
yon sürecini anlatırken, gelişme-
nin başarıyla sonlandırılmasın-
dan mutlu olduğunu söyledi. 

Ersoy, “Bu proje, Türkiye’nin 
kültürel mirasının korunması ve 
tanıtılması konusunda sergilediği 
aktif yaklaşımın bir yansımasıdır. 
Türkiye’nin girişimiyle gerçekleş-
tirilen restorasyon, uluslararası 

barışın sembolik bir unsuru olan 
Barış Sarayı’nın tarihsel dokusu-
na katkı sağlıyor.” diye devam et-
ti. 

Bakan Ersoy, beraberinde ge-
tirdiği aşağıdaki fotoğrafta görü-
len küçük bir ipek halıyı Adalet 
Sarıyı’na ikinci bir jest olarak he-
diye etti. 

TÜRKİYE’NİN KÜLTÜREL 
DİPLOMASİ BAŞARISI 

Lahey Büyükelçimiz Selçuk 
Ünal da yaptığı konuşmasında, 
Türkiye’den gelen halının 100 yıl 
kullanıldıktan sonra yıpranma ve 
eskime işaretleri verdiğini belirte-
rek, halıyı tamir etme süreci hak-
kında bilgi verdi. 

Ünal’ın konuşma metninin 
tamamı şöyleydi: 

Sayın Bakan Mehmet Nuri 

Ersoy, 
Sayın Piet Hein Donner, Car-

negie Vakfı Başkanı, 
Sayın Marcin Czepelak, Dai-

mi Hakemlik Mahkemesi Genel 
Sekreteri, 

Sayın Bakan Yardımcısı Hele-
en Bakker, 

Sayın Bakan Yardımcısı Bar-
bera Wolfensberger, 

Saygıdeğer Misafirler, Değerli 
Meslektaşlar, 

1907 yılında Barış Sarayı in-
şa edilmeye başlandığında, ülke-
lerden iç donanımına katkıda bu-
lunmaları istenmişti. 1899 ve 
1907 Lahey Barış Konferansları-
na katılan Osmanlı İmparatorlu-
ğu da barışı desteklemek amacıy-
la bir hediye bağışında bulun-
muştu. 

Sultan II. Abdülhamid tara-
fından bağışlanan Hereke halısını 
teslim etmek için o dönemdeki iki 
selefim, Büyükelçiler Misak Efen-
di ve Aristarchi Bey çalışmıştır. 
Hereke halısı, Türk kültürel mira-
sının en değerli eserlerinden biri-
dir ve Türkiye dışında bulunan 
en büyük Türk halısıdır. 

Bu halı, zengin bir kültürel 
mirası temsil etmenin ötesinde, 
Barış Sarayı’na evrensel barışa 
olan özlemi göstermek için bir 
destek olarak sunulmuş ve aynı 
zamanda Osmanlı İmparatorluğu 
ile Hollanda Krallığı arasındaki 
tarihî bağların vizyoner bir sem-
bolü olmuştur. Osmanlı Büyükel-
çileri ile Carnegie Vakfı arasında-
ki resmi yazışmalar, diplomasi ta-
rihimizin çok özel bir bölümüne 
ışık tutmaktadır. Osmanlı İmpa-
ratorluğu’nun en zor dönemlerin-
den birinde bile, barışı destekle-
mek için büyük bir çaba gösteril-
miştir. 

Yaklaşık beş asırlık ilişkileri-
miz 16. yüzyıla dayanmaktadır 
ve 1612 yılında ilk Hollanda Bü-
yükelçisinin İstanbul’a gelmesiyle 
resmiyet kazanmıştır. Osmanlı 
İmparatorluğu’ndaki son Hollan-
da Büyükelçilerinden birinin to-
runları da bugün aramızdadır. 

Japon Odası’ndaki birçok 
toplantıya tanıklık eden Hereke 
halısı, doğal olarak, bilimsel ve 
geleneksel zanaatkârlık yöntem-
leri bir arada kullanılarak, kendi 

doğduğu yer olan Türkiye’de res-
tore edilmiştir. 

Bu nedenle, özellikle süreci 
yakından takip eden ve bekle-
nenden daha kısa sürede ta-
mamlanmasını sağlayan Kültür 
ve Turizm Bakanımız Sayın Meh-
met Nuri Ersoy başta olmak üze-
re, Bakanlığımıza teşekkür ederiz. 
Restorasyon, 2024 yılında, Tür-
kiye ile Hollanda arasında 1924 
yılında imzalanan Dostluk An-
tlaşması’nın 100. yıldönümüne 
denk gelen bir zamanda, bir yıl 
içinde tamamlanmıştır. Ayrıca, 
halının 19 Ağustos 1911’de tes-
lim edilmesinden sonra 1914 yı-
lında Lahey’de vefat eden Aris-
tarchi Bey’in mezarının bu yıl 
Büyükelçiliğimiz tarafından resto-
re edilmesi de hoş bir tesadüftür. 

Restorasyon sürecine Enerji 
Bakanlığı ve Sultanhanı Beledi-
yesi de katılmış, restorasyon ça-
lışması ise Hatice Temur Yıldız’ın 
liderliğindeki son derece profes-
yonel bir ekip tarafından gerçek-
leştirilmiştir. Bu sürece katkıda 
bulunan tüm kurumlarımıza ve 
bireylere içten teşekkürlerimizi 
sunarız. 

Bu halının, iki Avrupa ülkesi 
arasındaki özel ilişkilerin sonsuza 

kadar bir sembolü olarak kalaca-
ğına ve gelecekte de birçok dip-
lomatik görüşmeye tanıklık ede-
ceğine inanıyorum. 

Teşekkür ederim. 

 
GELECEĞE BİR BAKIŞ 
Restore edilip Barış Sara-

yı’ndaki yerine konulan Hereke 
Halısı’nın son şekli. 

Hereke halısının geri dönüşü, 
sadece geçmişi onurlandırmakla 
kalmıyor; aynı zamanda geleceğe 

yönelik bir çağrı niteliği taşıyor. 
Türk-Hollanda dostluğunun ve 
uluslararası iş birliğinin bir simge-
si olan halı, yıllar boyunca barış 
ve adalet arayışlarına eşlik etme-
ye devam edecek. 

Bu anlamlı tören, hem tarihi 
hem de kültürel açıdan büyük bir 
öneme sahiptir. Türkiye’nin barış 
ve kültür mirasına olan katkısının 
bir sembolü olarak, Hereke halısı 
uluslararası sahnede yeniden ye-
rini almış oldu.  

Tarih araştırmacısı Mehmet 
Tütüncü, davetli olduğu Barış 
Sarayı’nda, Hollanda-Türkiye 
ilişkilerinin anlatıldığı ‘Atatürk’ün 
Türkiyesi’ne Seyahat’ adlı kitabı-
nı, Adalet Sarayı’nın sahibi olan 
Carnegie Vakfı’nın Başkanı ve 
Hollanda Adalet eski Bakanı Piet 
Hein Donner’e hediye etti. 

HEREKE HALISININ TARİHİ 
VE BUGÜNKÜ ÜZÜCÜ DURU-
MU 

Hereke halısı, sadece bir za-
naat ürünü değil, aynı zamanda 
Türk kültür ve sanat tarihinin eş-
siz bir parçasıdır. Ancak bu eşsiz 
miras, yıllar içinde değişen şartlar 
ve alınan bazı kararlarla köklü 
dönüşümler yaşadı. 

Hereke Halısı’nın imal edildi-
ği, Hereke’deki değişiklikler bili-
niyor olsaydı, eminim ki Barış 
Sarayı’ndaki şen şakrak atmos-
fer, yerini üzüntülü bir havaya 
dönerdi. 

İşte o üzüntü verici gelişme-
ler: 

Hereke halısı üretimi, 1843 
yılında Ermeni Dadyan ailesi ta-
rafından kurulan bir fabrikayla 
başladı. Bu fabrika, iki yıl sonra 

Osmanlı padişahına devredilerek 
“Fabrika-i Hümayun” adını aldı. 
Cumhuriyet döneminde Sümer-
bank bünyesine katılan bu fabri-
ka, Hereke’yi bir dünya markası-

na dönüştürdü. Özellikle 19’uncu 
yüzyılın sonlarında, Osmanlı sa-
raylarının ve Avrupa’nın en pres-
tijli mekanlarının vazgeçilmezi 
haline gelen Hereke halıları, za-
rafeti, kalitesi ve özgünlüğüyle 
dünya çapında tanındı. 

                devamı yarın 

HEREKE HALISI YENİDEN  
LAHEY’DE: BARIŞ SARAYI’NDAKİ 
TARİHSEL DOKUYA TÜRK İMZASI

GAZETESÝ

Lahey Barış Sarayı yöneticileri, çok zengin olan Türkiye-Hollanda 
ilişkilerinin önemini ortaya sermek için, arşivlerinde bulunan pek çok 
dökümanı, törenin yapıldığı yerde bir masaya yerleştirdiler. Bakanımız, 
Büyükelçimiz ve Saray yöneticileri, önlerindeki masada yer alan dökü-
manlar ile bu hatıra fotoğrafını çekildiler. 

Lahey Barış Sarayı yöneticileri, çok zengin olan Türkiye-Hollanda 
ilişkilerinin önemini ortaya sermek için, arşivlerinde bulunan pek çok 
dökümanı, törenin yapıldığı yerde bir masaya yerleştirdiler. Bakanımız, 
Büyükelçimiz ve Saray yöneticileri, önlerindeki masada yer alan dökü-
manlar ile bu hatıra fotoğrafını çekildiler. 



Aile ve Sosyal Hizmetler 
Bakanı Mahinur Özdemir Gök-
taş, Edirne'de Roman sivil top-
lum kuruluşları (STK) temsilci-
leriyle bir araya geldi. 

Bakanlığın sosyal medya 
hesabından yapılan paylaşıma 
göre, Bakan Göktaş dün Edir-
ne ziyaretleri kapsamında Ro-
man vatandaşlara yönelik faa-
liyette bulunan STK'ların tem-

silcilerinin yer aldığı toplantıya 
katıldı. 

Göktaş, Roman vatandaş-
ların her zaman yanlarında ol-
duklarını belirterek, STK tem-
silcilerinin talep ve önerilerini 
dinledi. 

 
BAKAN GÖKTAŞ'TAN 

SODAM'A ZİYARET 
Bakan Göktaş, Edirne Vali-

liği Sosyal Yardımlaşma ve Da-
yanışma Vakfı Şehit Mustafa 
Tezgider Sosyal Dayanışma 
Merkezini de (SODAM) ziyaret 
etti. 

Burada faaliyette bulunan 
Roman vatandaşlarla sohbet 
eden Göktaş, merkezde yapı-
lan el emeği ürünleri inceledi. 

Bakan Göktaş, SODAM'da 
Roman vatandaşlarla bir araya 

geldiğini belirterek, "Herkesin 
potansiyelini gerçekleştirebildi-
ği bir Türkiye hedefine emin 
adımlarla ilerliyor Roman va-
tandaşlarımızı bu sürecin vaz-
geçilmez bir parçası olarak gö-
rüyoruz. 

Özellikle Roman kadınların 
mesleki ve kişisel gelişimlerine 
katkı sağlamak amacıyla haya-
ta geçirdiğimiz SODAM'ları 
son derece değerli buluyoruz." 
ifadesini kullandı. (aa) 

Sayfa - 528 OCAK 2025  GAZETESÝ

Edirne'den geçen Meriç Nehri'nin seddeleri olası taşkınlara 
karşı güçlendiriliyor. 

DSİ 11. Bölge Müdürlüğü ekipleri, nehrin Meriç Köprüsü ile 
Süvari Köprüsü arasındaki kesiminde çalışma yapıyor. 

Çalışmalar kapsamında 6 bin 500 metrelik sedde güçlendir-
me ve taş tahkimatı gerçekleştirilecek. 

Karaağaç Tahliye Kanalı'nda da 4 bin 600 metre sedde güç-
lendirme ve taş tahkimatı yapıldığı belirtildi. (aa) 

Seddeler güçlendiriliyor

Roman STK temsilcileriyle buluştu

Edirne’de asayiş ve trafik denetimi

Edirne’de polis ekiplerince asayiş ve trafik denetimi yapıldı. 
Edirne Emniyet Müdürlüğü ekiplerince Atatürk Bulvarı'nda 

11 ekip ve 25 personelin katılımıyla denetim gerçekleştirildi. 
Ekipler uygulama kapsamında 211 kişinin Genel Bilgi Top-

lama (GBT) kontrolünü yaptı, 75 araç kontrol etti. 
Denetimde 8 araç ve sürücüsüne eksikleri nedeniyle idari 

para cezası uygulandı, 1 alkollü sürücünün ehliyetine 2 yıl el ko-
nuldu, 1 araç trafikten men edildi. (aa) 



Sayfa - 6 28 OCAK 2025GAZETESÝ

Edirnespor Başkanı Onur 
Yaren Ayaydın, yardımlaşma 
ve dayanışma gecesi biletlerine 
talebin çok fazla olduğunu, 
destek veren herkese teşekkür 
ettiklerini söyledi. Ayaydın, 
“Davetiye satışlarımız iyi gidi-
yor. Müthiş tepkiler alıyoruz. 
Artık biz insanlara gitmiyoruz, 
Edirnespor gönüllüleri, taraf-
tarlar, Edirneliler bizi bilet al-
mak için davet ediyorlar. Her-
kese çok teşekkür ediyorum” 
dedi. 

Borçlarından dolayı trans-
fer tahtası kapalı olan Edirnes-
por, geçtiğimiz günlerde Or-
duspor 1967 maçına maddi sı-
kıntılar nedeniyle 19 yaş altı 
oyuncularıyla çıktı. Edirnespor 
Başkanı Onur Yaren Ayaydın 
ve Edirnespor Sportif Direktö-
rü Ahmet Erginler, Muammer 
Şener Tesisleri'nde basın top-
lantısı gerçekleştirdi. Ayaydın, 
7 Şubat Cuma günü saat 
19:00’da Lalezar Restoranda 
yardımlaşma ve dayanışma 
gecesi düzenleyeceklerini, bilet 
satışlarının çok iyi olduğunu 
söyledi. 

 Erginler de takımın 30 mil-
yon borcu olduğunu, bu raka-
mın profesyonel ligde oynayan 
kulüp için çok olmadığını kay-
detti. 
“Yeni transferleri aramıza 

katmamız lazım” 
Ayaydın, şunları söyledi: 
“Geçen hafta kongre süre-

cini atlattık. Kongreden sonra 

her zaman söylediğimiz gibi bi-
zim en büyü sorunumuz mad-
di imkansızlıktı. Bununla ilgili 
arkadaşlarla bir çalışma yaptık. 
7 Şubat’ta yardımlaşma ve da-
yanışma gecesi düzenleyece-
ğiz. Davetiye satışlarımız iyi gi-
diyor. Müthiş tepkiler alıyoruz. 
Artık biz insanlara gitmiyoruz, 
Edirnespor gönüllüleri, taraf-
tarlar, Edirneliler bizi bilet al-
mak için davet ediyorlar. Her-
kese çok teşekkür ediyorum. 
Bunun dönüşleri hemen olmu-
yor. Biz bu hafta çok önemli bir 
maça çıkıyoruz. Bizim bu hafta 
mutlaka transfer tahtamızı açıp 
yeni transferleri aramıza kat-
mamız lazım. 17 tane pırıl pırıl 
oyuncularımız var ama tecrübe 
eksikliğimiz var. Biz bu gençle-
rimizin arasına 7-8 tane tecrü-
beli oyuncu sokabilirsek bu ta-
kımı tecrübeli bir hale getirebi-
lirsek gençlerin dinamizmi ile 
birlikte sene sonunda istediği-
miz yerde olacağımızı düşünü-

yoruz. Transfer tahtamızın açıl-
ması için 6 milyon gerekli ama 
futbolcularla yaptığım görüş-
mede daha düşük miktarda er-
telemeli bir şekilde sene sonu-
na hakları kalmak kaydıyla bi-
ze transfer tahtamızı açmak 
için imza verecekler.”  

“İnsanlar anlamak  
istedikleri kadar  

anlıyorlar” 
Edirnespor Sportif Direktö-

rü Ahmet Erginler de, şunları 
kaydetti: 

“Herkes Edirnespor’un 30 
milyon borcu olduğunu söylü-
yor. Profesyonel ligde oynayan 
kulüp için 30 milyon para de-
ğil. Bugün Bursaspor, 600 mil-
yon lira borcu var. Bursas-
por’un da transfer tahtası ka-
palı, ama ligde kalırsın transfer 
zamanı gelir bir oyuncuya 3 
milyon borcun vardır, 300 bin 
lira para ödersin transfer tahta-
nı bir daha açar senin. Ama 
kapanırsan bu 20 milyon 3 se-
ne sonra 150 milyon olarak çı-
kacak. Ama bu takım ligde ka-
lırsa bu para eriyecek. Biz sa-
dece herşeyi abartıyoruz. Bu 
sefer, ‘Biz para veriyoruz kulü-
be parayı yiyorlar’ hesabına 
geliyor. Bunlar yanlış bilgiler. 
Biz bunu dışarıda anlatmaya 
çalışıyoruz ama insanlar anla-
mak istedikleri kadar anlıyor-
lar.” Haber Ergin Yıldız 

Edirne’de Aybüke- Ömer Özdoğan çiftinin 

Attila ve Teoman ismini verdikleri ikiz çocukları 

dünyaya geldi. Yenigün Gazetesi olarak Özdo-

ğan ailesinin anne- babalıklarını, gazetemiz kö-

şe yazarı Şükrü Akıllı’nın torun dedeliğini kutlar, 

minik yavrularına sağlıklı ve huzurlu bir ömür 

dileriz. 

Haber Merkezi 

Hamzabeyli Sınır Kapısı'nda bir TIR’da 870 kilogram skunk 
ele geçirildi, olayla ilgili 2 şüpheli tutuklandı. 

Edirne Gümrük Muhafaza Kaçakçılık ve İstihbarat Müdürlü-
ğü ekiplerince, Hamzabeyli Sınır Kapısı'na gelen demir cevheri 
yüklü TIR, şüphe üzerine x-ray taramasına sevk edildi. 

TIR’da yoğunluk tespit edilmesi nedeniyle narkotik dedektör 
köpek yardımıyla yapılan aramada, yükün içine gizlenmiş 870 
kilogram skunk ele geçirildi. 

Olayla ilgili gözaltına alınan biri TIR sürücüsü 2 şüpheli, 
gümrükteki işlemlerinin ardından çıkarıldığı hakimlikçe tutuk-
landı. (aa)

Edirnespor’un gecesine yoğun talep

Hamzabeyli’de 870 kilo  
uyuşturucu ele geçirildi

Tarihçi Prof. Dr. İlber Ortaylı, "Kırklareli Günlükleri Balkan ve Göç" 
konferansına katıldı. Balkanların göçüyle önemli değişimlerin yaşandı-
ğını ifade eden Ortaylı, "Balkan göçleriyle ziraatımızda değişiklik oldu. 
Yani ayçiçeği buraya öyle geldi, vardı ama yaygın kullanılmıyordu” de-
di. 

Ortaylı, Kırklareli Belediyesi Kültür Merkezinde düzenlenen konfe-
ransta, Balkan kelimesinin Türkçe kökenli olduğunu söyledi. 

Eskiden Balkan coğrafyasının eski Roma İmparatorluğu hakimiye-
tinde bir yer olduğunu anımsatan Ortaylı, daha sonra Doğu Roma'nın 
hakimiyetine geçmesiyle Bizans devrinde imparatorluktan ayrıldığını 
kaydetti. 

Balkanların etnik coğrafyasının karışık olduğunu anlatan Ortaylı, 
"Milliyetçiliğin kuvvetli olduğu bir dünyadır. Arap coğrafyasına benze-
mez, Orta Doğu'dan farkı budur." diye konuştu. 

Osmanlı tarihinde 93 harbi olarak bilinen harpte, Balkanlarda Bul-
garistan'ın isyan ettiğini hatırlatan Ortaylı, isyan sebeplerinin başında 
arazi meselesi olduğunun söylendiğini belirtti. 

Balkanların göçüyle önemli değişimlerin yaşandığını ifade eden 
Ortaylı, şöyle devam etti: 

"Balkan göçleriyle ziraatımızda değişiklik oldu. Yani ayçiçeği bura-
ya öyle geldi, vardı ama yaygın kullanılmıyordu. Köy ziraatının üzeri-
ne, köy sanayisi geldi. Arabacıydı, demirciydi bunlar geldi. İkinci harp-
ten sonra da balkan göçmenlerinin yığıldığı bölgelerde zamanımızın sa-
nayisi inkişaf etti." 

Kırklareli Belediye Başkanı Derya Bulut ta Ortaylı'ya teşekkür ede-
rek "Kırklareli Günlükleri Balkan ve Göç" konferanslarının devam ede-
ceğini bildirdi. 

Konuşmaların ardından Ortaylı'ya çiçek ve plaket takdim edildi. 
(aa) 

‘Ayçiçeği balkan göçüyle geldi’Ayaydın Erginler

Özdoğan ailesinin 
bebek sevinci



Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 
Odası (TTSO), "Malkara eski 
kaşarı"nın Avrupa Birliği (AB) 
nezdinde coğrafi işaret tescili 
alması için başvuruda buluna-
cak. Tekirdağ Ticaret ve Sana-
yi Odası Başkanı Cengiz Gü-
nay, Tekirdağ'da Türk Patent 
ve Marka Kurumundan kente 
özgü 13 tescilli ürün bulundu-
ğunu bu sayıyı 30'a çıkarmayı 
hedeflediklerini belirtti. 

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Cengiz Günay, 
coğrafi işaretin, bir ürünün 
kaynağını, karakteristik özellik-
lerini ve bu özelliklerin coğrafi 
alanla olan bağlantısını garanti 
eden önemli bir kalite işareti 
olduğunu söyledi. 

Kentin marka lezzetlerinin 
değerini artıracak çalışmalar 
yaptıklarını ifade eden Günay, 
Malkara eski kaşarını uluslar-
arası alanda bilinirliğini daha 
yüksek seviyeye çıkarmak iste-

diklerini kaydetti. 
Coğrafi işaretli ürün sayısını 

arttırmak için çalışmaların sür-
düğünü vurgulayan Günay, 
"Ramazan çöreği için başvuru 
yapıldı. Şarköy sirkesi için ha-
zırlıklarımızı tamamladık. Kısa 
süre içerisinde başvuruda bu-
lunacağız. Bunun dışında 
"Malkara eski kaşarı"nın AB 
coğrafi işaret tescili alması için 
de başvuruda bulunacağız." 

dedi. 
Türkiye'nin yöresel ürünler 

bakımından çok zengin bir ül-
ke olduğunu anlatan Günay, 
Tekirdağ'ın da bu anlamda yö-
resel ürünlerini ortaya çıkar-
mak için var güçleriyle çalıştık-
larını söyledi. 

Tescilli ürünlerin yerli ve 
yabancı ziyaretçilerden büyük 
talep gördüğünü aktaran Gü-
nay, "Son yıllarda gezen, gören 
ve gastronomiyle buluşmayı 
hayat biçimi olarak seçen in-
sanların sayısı çoğaldıkça 
ürünlere olan ilgi artıyor. Bizim 
şehir olarak bundan pay alabil-
memiz için yöresel ürünlerle 
alakalı tarihsel zenginliğimizi 
ortaya çıkarmak ve bunun sa-
yısını arttırmak vazifemizdir." 
ifadelerini kullandı. 

Günay, Tekirdağ'da Türk 
Patent ve Marka Kurumundan 
kente özgü 13 tescilli ürün bu-
lunduğunu bu sayıyı 30'a çı-
karmayı hedeflediklerini belirt-
ti. 

Tekirdağ köftesi, pabuç köf-
tesi, salamura yaprağı, peynir 
helvası, Hayrabolu tatlısı, Veli-
meşe bozası, Karacakılavuz 
dokumaları, Malkara eski kaşa-
rı, Tekirdağ soğanı, Seymen 
kavunu, Çorlu kuzu ciğer sar-
ma, Küçükyoncalı keşkeği ve 
Tekirdağ bulaması Türk Patent 
ve Marka Kurumundan tescil 
edilmişti. (aa)

Öğrenci Veli Derneği (Veli-Der) Edirne Şubesi, Bolu'daki otel 
yangınına ilişkin açıklamasında öğrencilere psikolojik destek talep et-
ti. Açıklamada, “Milli Eğitim Bakanlığının, yangın faciasında yaşam-
larını yitiren öğrencilerimizin, hangi illerde, hangi okullarda olduğu-
nu tespit etmesini öğrencilerimize etkilenme durumuna göre psikolo-
jik yardım çalışmasını ivedilikle planlamasını talep ediyoruz” denildi. 

Öğrenci Veli Derneği (Veli-Der) Edirne Şubesi tarafından yapılan 
açıklamada şu ifadelere yer verildi:  

“21 Ocak 2025 Pazartesi Bolu Kartalkaya’da bir otelde çıkan 
yangında 36’sı çocuk 78 yurttaşımızı yitirdik. 

Yangında hayatlarını kaybeden yurttaşlarımızı saygıyla anarken 
yakınlarını kaybedenlere sonsuz sabır, yaralı yurttaşlarımıza acil şifa-
lar dileriz. 

Yangın faciası bize denetimsizliğin ve ihmallerin ölüm getirdiğini 
göstermiştir. Kamunun denetim vasfını yitirmesi, sermayenin kar ve 
rant düzenine yol açmış bu da canların yitirilmesine sebep olmuştur. 
Sermaye düzeni insanı, yaşamı değersizleştiren sayı, rakam gören 
anlayıştır ve bu düzen hayatlarımıza, en temel yaşam hakkımıza kast 
etmektedir. 

‘İNSAN YAŞAMININ ARTIK SUDAN UCUZ OLDUĞU 
GERÇEĞİYLE BAŞ EDEMEZ NOKTADAYIZ’ 

Yaşanan facia yetkili ve sorumlu tartışmasına hapsedilmeye çalı-
şılırken, yurttaşlarımız en sevdiklerinin cenazesini bulmaya, morg 
önlerinde en sevdiklerini teşhis etmeye çalışıyordu. 

Yaşanan facia öyle büyüktü ki yakınlarının cansız bedenine sarı-
labilen kendini şanslı sayıyordu. 

İnsan var olduğundan bu yana doğal afetlerden savaşlara, şid-
detten kazalara birçok afet, kriz gibi 'travmatik yaşantı' olarak adlan-
dırılan olağanüstü olaylara tanık olmuş, bunlara maruz kalmıştır. An-
cak son yıllarda çocuklarımızın, gençlerimizin maruz kaldığı, tanık ol-
duğu bazı olaylara bakıldığında: okul servis kazaları, depremler, sel-
ler, yangınlar, çığ faciası, artan aile içi şiddet, istismar vakaları, eko-
nomik krizler ve cinnet vakaları olduğunu görmekteyiz. Tüm bu ya-
şananlara bakıldığında çocuk ve ergenler için ruh sağlığını tehdit 
eden, son derece zorlayıcı olayların sistematik olduğunu görüyoruz. 
Ülkemizde insan yaşamının artık sudan ucuz olduğu gerçeğiyle baş 
edemez noktadayız. 

En son Kartalkaya yangın faciasında da gördüğümüz gibi 36 ço-
cuğumuz, Türkiye’nin çeşitli illerinden tatil için geldikleri otelde ya-
şamlarını kaybettiler. Hayata, okullarına, sıralarına dönemeyecekler. 
İnsan eliyle, alınmayan önlemler yüzünden hayattan koparıldılar. Bu 
acı 36 çocuğumuzla ve yakınlarıyla sınırlı değil elbette. En temel ya-
şam hakkı tehdit altında olan bir çağ nüfusundan bahsediyoruz. Ye-
tişkinlerin dahi baş etmesinin güç olduğu felaketler, çocuklar için, ge-
leceğimiz için tehdit oluşturmaktadır. 

Hal böyleyken, yaşanan faciadan yaklaşık bir hafta geçmesine 
rağmen MEB’in konuya dair bir açıklama yapmadığına tanıklık ettik. 
Bu elim facianın MEB'in gündeminde olup olmadığını, kaybettiğimiz 
36 öğrenci ve eğitim emekçisine dair bilgi sahibi olup olmadıklarını 
bilmiyoruz. 

Okulların açılmasına bir hafta kala okul arkadaşlarını sıralarında 
göremeyecek çocuklara kurulacak sözü bilmiyoruz! 

Olağanüstü durumlarda çocukların ruhsal sağlıklarının korunma-
sına yardımcı olmak ve psikososyal destek sağlamak gibi gündemle-
ri var mı, bilmiyoruz. 

Ama şunu biliyoruz ki siyasi iktidarın ve Milli Eğitim Bakanlığının 
öğrencilerimizin ve memleketin geleceğine dair sorumlulukları var-
dır. 

Milli Eğitim Bakanlığının, yangın faciasında yaşamlarını yitiren 
öğrencilerimizin, hangi illerde, hangi okullarda olduğunu tespit et-
mesini öğrencilerimize etkilenme durumuna göre psikolojik yardım 
çalışmasını ivedilikle planlamasını talep ediyoruz. Yarım kalan ha-
yallerin, hayatların sayısız örneklerini yaşayan öğrencilerimizin ya-
şam haklarına, hayatlarına ve hayallerine sahip çıkma sorumluluğu-
nu hatırlatıyoruz. 

Tek bir çocuğumuzun, öğrencimizin dahi hayattan koparan ih-
mallere tahammülümüzün kalmadığını ve adil yargılanma olmadan 
ruhsal iyileşmenin olmayacağını hatırlatmak istiyoruz. İnsanların gü-
venli bir yaşam sürebilmek, bedensel ve ruhsal sağlıklarını korumak 
devletin sorumluluğu olduğunu hatırlatmak istiyoruz.”  

Haber Merkezi  

Malkara eski kaşarı AB yolunda
28 OCAK 2025  Sayfa - 7GAZETESÝ

Veli Der, psikolojik destek talep etti

Günay
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Edirne Milletvekili Ediz Ün, 
yapımı bir türlü bitirilmeyen 
Edirne Kırklareli bölünmüş yolu-
nu Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğlu’na sordu. 
Milletvekili Ün, “Bu bütçeyle bu 
yolların bitirilmesi mümkün de-
ğil. Karayollarının geçiş garantili 
yandaş müteahhitlere aktardığı 
paralardan artan olursa buralar-
da bir şey yapılır” dedi. 

Edirne Kırklareli bölünmüş 
yolunun 2016’da yapımına baş-
lanmış, 2020 yılında tamamla-
nacağı öngörülmüştü. Yolun 
47,5 Km’lik kısmının bitirilmesi 
ise 2028 yılına uzamış durumda.  

Edirne Kırklareli bölünmüş 
yolunun 2028 yılında bitirilmesi-
nin de ayrılan para miktarına ba-
kıldığında mümkün olmadığını 
söyleyen Edirne Milletvekili Ediz 
Ün “Yine bir uzun yol hikayesi 
dinliyoruz anlaşılan. Bu bütçeyle 
bu yolların bitirilmesi mümkün 
değil. Karayollarının geçiş garan-
tili yandaş müteahhitlere aktardı-
ğı paralardan artan olursa bura-
larda bir şey yapılır. Ortada büt-
çe kalmadı için de bir türlü ta-
mamlanmayan yollarla karşı kar-

şıyayız” dedi. 
Soru önergesinde “Yapımına 

2016 yılında başlanan Edirne 
Kırklareli bölünmüş yolunun 
2017 yılı yatırım programına gö-
re 2020 yılında tamamlanması 
öngörülmüşken, yolun yapımı 
tamamlanamamış, 2025 yılı yatı-
rım programında ise bitim tarihi 
2028 olarak belirtilmektedir. Üs-
telik 2025 fiyatlarıyla yolun yapı-
mının tutarı 9 milyar 600 milyon 
liranın üzerindeyken şimdiye ka-
dar harcanan miktar 4 milyarın 
biraz üzerindedir. 2025 yılı için 
(Edirne-Havsa) Ayrımı-Hasköy-
Kırklareli Bölünmüş Yoluna ayrı-
lan tutarın 380 milyonun biraz 

üzerinde olduğu düşünüldüğün-
de ek kaynak sağlanmadığı tak-
dirde yolun 2028 yılında tamam-
lanması mümkün olmayacaktır” 
diyen Ün, Bakana şu soruları yö-
netti:  

“1.Başlangıçta 4 yıl içinde bi-
tirileceği açıklanan bir yolun biti-
rilmesinin planlanandan 8 yıl 
sonraya uzaması Bakanlığınızın 
çalışmalarında rastlanan normal 
bir durum mudur?  

2.Edirne Kırklareli yolu için 
2025 yılında ayrılan para mikta-
rına bakıldığında yolun 2028 yı-
lında bitirileceğini söylemek 
mümkün müdür? 

3.Yolun bu zamana kadar ta-
mamlanamamasının bütçe im-
kanları dışında herhangi bir ne-
deni var mıdır? Örneğin; yolun 
yapımına başlandıktan sonra 
beklenmedik ve maliyet arttırıcı 
bir durumla karşılaşılmış mıdır? 
Böyle bir durum söz konusuysa 
bu durum nedir? 

4.Yolun yapımı için başlan-
gıçta yapılan hesaplama ile bu-
gün yaşanan sapmanın neden 
veya nedenlerini Bakanlığınız 
neler olarak görmektedir? 

5.Yapımına 2016 yılında 
başlanmış 47,5 km’lik bölünmüş 
yolu hala tamamlayamayan ve 
2028 yılını tamamlama tarihi 
olarak belirleyen Bakanlığınızın 
2025 bütçesinden yap-işlet-dev-
ret ve yap-kirala-devret yönte-
miyle yapılan geçiş garantili pro-
jeler için müteahhitlere yapmayı 
planladığı ödeme miktarı nedir?” 

Haber Merkezi 

GAZETESÝ

Bitmeyen bölünmüş yolu sordu

Vali Sezer, gümrük  
personelini kabul etti

Trakya Gümrük ve Dış Ticaret Bölge Müdürü Nihat Kınık 
ve beraberindeki heyet, Dünya Gümrük Günü dolayısıyla 
Edirne Valisi Yunus Sezer'i ziyaret etti. 

Vali Sezer, ziyaretten duyduğu memnuniyeti belirterek Dün-
ya Gümrük Günü'nü kutladı. 

Kınık ve heyetle görüşen Sezer, etkin, kararlı ve başarılı ça-
lışmaları dolayısıyla gümrük personelini tebrik etti. (aa)
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Edirne’de 5 sendika, son dö-
nemlerde üniversitelerde yaşa-
nan mülakat süreçlerinin, ada-
letsiz ve şeffaf olmaktan uzak ol-
duğunu açıkladı. Açıklamada, 
“Ülkemiz genelinde sınava dâhil 
olan üniversitelerin yirmiye yakı-
nında yazılı sınav sıralamasını 
bozmamak için sözlü sınavlarda 

yazılı sınav puanlarına paralel 
puanlar verilerek değiştirilmemiş 
iken Trakya Üniversitesinin de 
içinde bulunduğu üç üniversite-
de (Boğaziçi Üniversitesi, Kara-
bük Üniversitesi) sıralama sözlü 
sınavda değişikliğe uğramıştır. 
Bu durum personelin kuruma 
olan güven, aidiyet duygularına 
zarar vermektedir” denildi. 

Eğitim İş, Eğitim Sen, Türk 
Eğitim Sen, Eğitim Bir Sen Edir-
ne Şubeleri ile Ünipersen Edirne 
İl Temsilciliği yaptıkları ortak ya-
zılı basın açıklaması yaptı. Açık-
lamada şunlar kaydedildi: 

"Yükseköğretim Üst Kuruluş-
ları ile Yükseköğretim Kurumları 
Görevde Yükselme ve Ünvan 
Değişikliği Yönetmeliği" hüküm-
lerine göre; 10 Kasım 2024 Pa-
zar günü saat 14.30'da, tek otu-
rum halinde Adana, Amasya, 
Ankara, Antalya, Diyarbakır, 
Edirne, Erzurum, Eskişehir, İs-
tanbul (Avrupa), İzmir, Kayseri, 
Konya, Trabzon ve Van olmak 
üzere toplam 14 (on dört) sınav 
merkezinde yazılı sınav gerçek-

leştirilmiştir.  
Ülkemiz genelinde sınava 

dâhil olan üniversitelerin yirmi-
ye yakınında yazılı sınav sırala-
masını bozmamak için sözlü sı-
navlarda yazılı sınav puanlarına 
paralel puanlar verilerek değişti-
rilmemiş iken Trakya Üniversite-
sinin de içinde bulunduğu üç 

üniversitede (Boğaziçi Üniversi-
tesi, Karabük Üniversitesi) sırala-
ma sözlü sınavda değişikliğe uğ-
ramıştır. Bu durum personelin 
kuruma olan güven, aidiyet duy-
gularına zarar vermektedir. 

Son dönemlerde üniversite-
lerde yaşanan bu mülakat süreç-
leri, bu sistemin ne kadar adalet-
siz ve şeffaf olmaktan uzak oldu-
ğunu bir kez daha gözler önüne 
sermiştir. Yıllardır eğitim ve bilim 
emekçileri ve kamu çalışanları 
tarafından mülakat karşıtı eleşti-
rilere kulak tıkanmaya devam 
edilmektedir. Mülakatlar, liyakat 
ve kıdem ilkelerini göz ardı ede-
rek, çalışanların emeklerini heba 
etmekte ve kamu hizmetlerinde 
adaletsizliği meşrulaştırmaktadır. 
Kıdem ve liyakat, kamu hizmet-
lerinde adaletin, eşitliğin ve hak-
kaniyetin sağlanması için vazge-
çilmezdir. Ancak, mülakat siste-
mi bu ilkeleri tamamen göz ardı 
etmekte, çalışanların mesleki de-
neyimlerini ve bilgi birikimlerini 
hiçe saymaktadır. Özellikle sözlü 
sınavlar, şeffaf olmayan ve nes-

nel ölçütlerden yoksun bir şekil-
de yürütülmekte, bu da torpil, 
kayırma ve siyasi tercihlerin 
önünü açmaktadır.” 

Sendikalar taleplerini şu şe-
kilde sıraladı:  

“Üniversitelerdeki ve kamu 
kurumlarındaki mülakat sistemi-
nin tamamen kaldırılmasını ta-
lep ediyoruz. Bunun yerine, aşa-
ğıdaki adımların atılmasını öne-
riyoruz. Objektif ve Şeffaf Bir 
Değerlendirme Sistemi: İstih-
dam süreçlerinde yazılı sınavlar, 
mesleki yeterlilik testleri ve kı-
dem gibi nesnel ölçütler esas 
alınmalıdır. Sözlü mülakatlar gibi 
keyfiyete açık yöntemler kaldırıl-
malıdır. Kıdem ve Liyakat İlkele-
rinin Korunması: Çalışanların 
mesleki deneyimleri ve bilgi biri-
kimleri, atama ve terfi süreçlerin-
de belirleyici olmalıdır. Kıdemli 
çalışanların kazanılmış hakları 
korunmalıdır. Şeffaf ve Adil Bir 
Süreç: Tüm atama ve terfi süreç-
leri şeffaf bir şekilde yürütülmeli, 
çalışanların bu süreçlere güveni 
sağlanmalıdır. Keyfi müdahale-
lere ve siyasi tercihlere kapı ara-
lanmamalıdır. Mülakat sistemi, 
liyakati göz ardı eden ve adalet-
sizliği meşrulaştıran bir uygula-
ma olarak tamamen kaldırılmalı-
dır. 

Sonuç olarak; 
Üniversitelerdeki mülakat 

sistemi, eğitim ve bilim emekçi-
lerinin emeklerini heba eden, li-
yakati göz ardı eden ve adalet-
sizliği meşrulaştıran bir uygula-
ma olarak karşımızda durmakta-
dır. Bu sistemin tamamen kaldı-
rılmasını ve yerine adil, şeffaf ve 
nesnel bir istihdam sürecinin ge-
tirilmesini talep ediyoruz. Kamu 
hizmetlerinde liyakat ve kıdem 
ilkelerinin korunması, eğitim 
emekçilerinin haklarının güven-
ce altına alınması için mücadele-
mizi sürdüreceğiz.” 

Haber Merkezi                            

Edirne Milletvekili Ediz 
Ün’ün iktidarın kentteki proje-
lere ayırdığı bütçelerle ilgili 
eleştirilerine AK Parti Milletve-
kili Fatma Aksal’dan ‘Kaçakçı-
lık’ göndermesiyle yanıt geldi. 
Aksal, “Ülkemize ithalatı ser-
best olan ürünleri kaçak yollar-
dan getirenler vergi kaçırmak-
tadır. Kaçakçılık yapanlar bu 
ürünleri yasal yollardan getirip 
vergisini öderse yatırımlar da-
ha hızlı tamamlanır” dedi. 

AK Parti Edirne Milletvekili 
Fatma Aksal, aracında çok sa-
yıda gümrük kaçağı elektronik 
sigara aparatı ele geçirilmesi-
nin ardından partisi CHP’den 
istifa eden Edirne Milletvekili 
Ediz Ün’e ‘kaçakçılık’ gönder-
mesiyle yanıt verdi. Milletvekili 
Ediz Ün’ün, iktidarın Edir-

ne’deki yatırımları için ayırdığı 
bütçenin yetersiz olduğu yö-
nündeki eleştirilerine sosyal 
medyadan yanıt veren Aksal, 
şunları kaydetti:  
‘KAYNAKLARIN BÜYÜK 
BÖLÜMÜ VERGİLERDEN 

SAĞLANIYOR’ 
Aracında kaçak sigara bu-

lunan CHP Milletvekili Sayın 
Ediz Ün, son günlerde Edir-
ne’de gerçekleştirilen projelere 
ilişkin ayrılan bütçelerle bu 
projelerin bitmeyeceğine ilişkin 
açıklamalar yapıyor. 

 Aracında kaçak sigara ya-
kalanınca “Atatürk İlke ve İnkı-
lapları” doğrultusunda çalıştı-
ğını açıklayan Sayın Vekil: Hü-
kümet bu yatırımları gerçekleş-
tirirken kullandığı kaynakların 
büyük bölümü vergilerden 
sağlanmaktadır. 

Ülkemize ithalatı serbest 
olan ürünleri kaçak yollardan 
getirenler vergi kaçırmaktadır. 
Kaçakçılık yapanlar bu ürünle-
ri yasal yollardan getirip vergi-
sini öderse yatırımlar daha hız-
lı tamamlanır.” 

Haber Seyide Esen 

Edirne’de Ocak ayında yaz sıcakları yaşanacak. Meteoroloji 
verilerine göre, bu hafta kentte hava sıcaklıkları gün içinde 20 
dereceye kadar çıkacak. Ocak ayının son günlerinde beklenen 
bu sıra dışı sıcaklık, Edirnelileri şaşkına çevirecek. Yarından iti-
baren özellikle Çarşamba günü hava sıcaklığının hissedilir sevi-
yede yükselmesi bekleniyor. Çarşamba günü hava sıcaklığının 
20 derece olması öngörülüyor.  

Afrika’dan gelen sıcak hava dalgasının etkisiyle kentte mev-
sim normallerinin üzerinde bir sıcaklık yaşanacağını tahmin edi-
liyor. Edirnelilerin, hafta boyunca güneşli ve sıcak havanın key-
fini çıkarması bekleniyor. Uzmanlar, ani hava değişimlerine kar-
şı vatandaşları dikkatli olmaları çağrısında bulunuyor.  

Haber Ergin Yıldız

Edirne Tatlıcı Büfeci Kebap ve Lokantacılar Esnaf Odası 
Başkanı Harun Özen, hayat pahalılığının sorumlusunun esnaf 
olmadığını belirtti. Özen, “Küçük esnaf ve sanatkâr girdilerin 
artması sonucu zam yapmak zorunda kaldığında eleştirilerin he-
defi oluyor. Küçük esnaf en ufak girdi maliyetlerindeki artıştan 
büyük oranda etkileniyor” dedi. 

Özen, açıklamasında şunları kaydetti:  
“Yüksek enflasyon ile mücadele için güçlü bir yol haritası 

belirlenmeli. Uzun yıllardır yaşadığımız yüksek enflasyondan es-
nafımız da halkımızda büyük sıkıntılar yaşıyor. 

Bu süreci hep beraber aşmak zorundayız. Ancak bazı girdi-
lerin sürekli artması sonucu esnaflarımızda ürünlerine zam yap-
mak zorunda kalıyorlar. Büyük marketler, zincir marketler piya-
sanın dengesini bozuyor. Büyük marketler ve zincir marketler 
yetmişin üzerinde sektörü olumsuz etkilemek ile kalmıyorlar en-
flasyon ile mücadeleye de ket vuruyorlar. Küçük esnaf ve sa-
natkâr girdilerin artması sonucu zam yapmak zorunda kaldığın-
da eleştirilerin hedefi oluyor. Küçük esnaf en ufak girdi maliyet-
lerindeki artıştan büyük oranda etkilenmektedir. Personel mali-
yetlerinde artış, doğalgaz, elektrik, SGK ve Bağkur giderlerinde-
ki artış esnafı zorluyor. Esnaflarımız zam yapmak istemiyor an-
cak girdi maliyetleri arttı. Bu durumda esnaf ve sanatkarları-
mızda ayakta kalabilmek için fiyatlarında güncelleme yapmak 
zorunda kalıyorlar. Bizde oda olarak taleplerini inceleyip üst bir-
liğimize gönderiyoruz.”. 

Edirne Tatlıcı Büfeci ve Lokantacılar Odası Başkanı Harun 
Özen, esnaf ve sanatkarların bu zorlu süreçte hem ayakta kala-
rak halka hizmet etmek hem de fiyat olarak üzmemek için bü-
yük gayret sarf ettiğini belirtti. 

Haber Merkezi 

Üniversitelerdeki mülakat sistemine tepki

Edirne’ye Afrika sıcakları geliyor

Aksal’dan Ün’e ‘kaçakçılık’ göndermesi 

‘Pahalılığın sorumlusu esnaf değil’

GAZETESÝ
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Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Keşan İlçe Başkanı Anıl 
Çakır, Trakya’daki çiftçilerin 
aylardır alamadığı buğday 
prim destekleri nedeniyle AK 
Parti hükümetine sert eleştiri-
lerde bulundu. İlçe Başkanı 
Çakır, hükümetin tarım politi-
kalarını “stratejik bir hata” ola-
rak nitelendirerek, geciken 
ödemelerin yalnızca çiftçileri 
değil, Türkiye’nin gıda güvenli-
ğini de tehlikeye attığını vurgu-
ladı. 

Hükümetin çiftçiye ve tarı-
ma duyarsız kaldığını belirten 
İlçe Başkanı Çakır, Trakya’nın 
Türkiye buğday üretimindeki 
kritik rolüne dikkat çekti. 

Çakır, “Türkiye’nin tarımsal 
üretiminde kritik bir rol oyna-
yan buğday, Trakya’da çiftçile-
rimizin temel geçim kaynağı. 
Ancak bugün AKP hükümeti, 
üretimi desteklemesi gerekir-
ken, çiftçiyi borç ve belirsizlik 
içinde bırakmaktadır. 2024 yılı 
Tarım Destekleme Bütçe-
si’nden çiftçilerimize ayrılan 
desteklerin ödenmemesi, hü-
kümetin tarımı yalnızca seçim 
dönemlerinde hatırladığını 
göstermektedir” dedi. 

Yanlış tarım politikaları ve 
geciken destek ödemeleri ne-
deniyle üreticilerin borç yükü 
altında ezildiğini söyleyen İlçe 
Başkanı Çakır, “Tarım ve Or-
man Bakanlığı’nın 2024 yılı 
bütçesinden tarıma ayrılan 
destek miktarı 55 milyar TL 
olarak açıklanmıştır. Ancak bu 
miktarın zamanında ödenme-
mesi, tarımsal üretimi felç et-
mektedir. Altı aylık gecikmenin 
çiftçilerimize maliyeti şu şekil-
dedir: 

Çiftçilerimiz, ödenmeyen 
desteklerden dolayı kredi faiz-
leriyle karşı karşıya kalmıştır. 
Edirne genelindeki çiftçilerin 
Ziraat Bankası ve Tarım Kredi 
Kooperatiflerine olan borcu 
2023 sonunda 25 milyar TL’yi 
aşmıştır. 

Mazot ve gübre maliyetle-
rindeki artışlar çiftçinin belini 
bükmektedir. 2024 yılında ma-
zot fiyatları yüzde 110, gübre 
fiyatları ise yüzde 70 oranında 

artış göstermiştir. 
Üretim maliyetlerindeki ar-

tışla birlikte buğdayda kâr ora-
nı düşmüş, çiftçilerin bir kısmı 
tarlalarını ekmekten vazgeç-
miştir.” 

Trakya bölgesi, Türkiye 
buğday üretiminin yaklaşık 
yüzde 12’sini karşılayan önem-
li bir üretim merkezi olduğunu 
hatırlatan İlçe Başkanı Çakır, 
açıklamasını şu verilerle sür-
dürdü: “Yanlış politikalar ne-
deniyle Trakya’da buğday üre-
tim alanları son beş yılda yüz-
de 15 oranında daralmıştır. 
Çiftçilerin buğday yerine daha 
az maliyetli ürünlere yönelmek 
zorunda bırakılması, ülkemizin 
buğdayda dışa bağımlılığını ar-
tıracaktır. 2024 yılında Türki-
ye’nin buğday ithalatı 6 milyon 
tonu aşmış, bu ithalat için yak-
laşık 5,5 milyar dolar ödeme 
yapılmıştır. Bu durum, yerli 
üretimi desteklemek yerine ya-
bancı üreticileri zenginleştiren 
bir politikanın sonucudur.” 

“ÇİFTÇİNİN İCRA  
DOSYALARI %40 ARTTI” 

Trakya’daki çiftçilerin, geci-
ken destek ödemeleri nedeniy-
le finansal zorluklarla mücade-
le ettiğini kaydeden İlçe Başka-
nı Çakır, “Bir çiftçi ailesinin ay-
lık temel girdi maliyetleri, 2024 
yılında %80 oranında artmıştır. 
Sadece mazot ve gübre için yıl-
lık 150 bin TL’den fazla ödeme 
yapmak zorunda kalan çiftçile-
rin çoğu, borçla üretim yap-
maktadır. Ziraat Bankası ve Ta-
rım Kredi Kooperatiflerine olan 
borçlar nedeniyle icra dosyala-
rının sayısı yüzde 40 artmıştır. 
Çiftçinin traktörü, tarlası ve 
ekipmanları haciz tehdidi altın-
dadır. Elektrik ve sulama mali-
yetleri de çiftçiyi büyük bir yük 
altına sokmaktadır. Elektrik fa-
turaları, 2024 yılında yüzde 
150 oranında artış göstermiş-
tir.” dedi. 

“BUĞDAYDA DIŞA  
BAĞIMLILIK ARTIYOR” 

Türkiye’nin buğday ithala-
tına bağımlı hale geldiğini be-
lirten İlçe Başkanı Çakır, 2024 
yılında 6 milyon ton buğday it-
hal edildiğini ve bunun ülkeye 

maliyetinin 5,5 milyar dolar ol-
duğunu açıkladı. Çakır, “Trak-
ya’daki çiftçimiz ton başına 
8.000 TL maliyetle üretim ya-
parken, hükümet ithal buğda-
ya 11.000 TL ödüyor. Bu du-
rum, AKP hükümetinin tarım-
sal üretimi değil, dışa bağımlılı-
ğı tercih ettiğini açıkça göster-
mektedir. Yerli üretimi destek-
lemek yerine yabancı üreticile-
ri zenginleştiren bu politikaları 
kabul etmiyoruz.” ifadelerini 
kullandı. 

CHP’DEN ÇÖZÜM  
ÖNERİLERİ 

Çakır, tarımsal üretimin 
desteklenmesi ve çiftçilerin so-
runlarının çözülmesi için 
CHP’nin önerilerini sıraladı: 

1. Geciken prim destekleri, 
faizleriyle birlikte derhal öden-
meli. 

2. Mazot ve gübrede vergi 
indirimi yapılmalı, üretim mali-
yetleri düşürülmeli. 

3. Tarımsal ithalata dayalı 
politikalar terk edilmeli, yerli 
üretici desteklenmeli. 

4. Çiftçilerin borçları yapı-
landırılmalı, faizler silinmeli ve 
haciz işlemleri durdurulmalı. 

5. Tarım destekleme bütçe-
si şeffaf hale getirilmeli. 

“BU ÇİLEYİ BİTİRİN, 
SANDIĞI GETİRİN” 
AKP hükümetine sert eleşti-

riler yönelten CHP Keşan İlçe 
Başkanı Anıl Çakır, açıklaması-
nı şöyle sonlandırdı: “Edirneli 
ve Trakyalı çiftçilerimize bura-
dan açıkça sesleniyorum: Yal-
nız değilsiniz! Cumhuriyet Halk 
Partisi olarak, sizin emeğinizin 
ve alın terinizin karşılığını al-
manız için her türlü mücadele-
yi vermeye devam edeceğiz. 
Trakya’nın bereketli toprakla-
rında üretim yapan çiftçilerimi-
zin hak ettiği prim ödemelerini 
alamaması, yalnızca tarımsal 
bir sorun değil, aynı zamanda 
büyük bir adaletsizliktir. AKP 
hükümetine çağrımız nettir: 
Çiftçimizin emeğine saygı du-
yun. Hak ettiği desteği zama-
nında ödeyin. Türkiye’nin gıda 
güvenliğini tehlikeye atan bu 
ihmalkâr politikaları derhal 
terk edin. Çünkü çiftçinin hak-
kını ödemeyen bir yönetim, sa-
dece çiftçiye değil, bu ülkenin 
geleceğine de ihanet etmekte-
dir.  

AKP hükümetine de son 
sözümüz şudur: Bu milletin 
çiftçisine, işçisine, emekçisine, 
emeklisine çektirdikleriniz artık 
yeter! Türkiye’nin her biri karı-
şı bereketli olan bu mübarek 
topraklarında bizlere varlık 
içinde darlık çektirmeyin. Geti-
rin sandığı, bu çile bitsin.”  

Haber Merkezi 

Gayrimenkul Uzmanı Tur-
gay Yılmaz, kiralık konutta ya-
şamının vatandaşları yaşlan-
dırdığını söyledi. Yılmaz, 
“Kronik stresin yalnızca ruhsal 
sağlık üzerinde değil, aynı za-
manda biyolojik yaşlanma 
üzerinde de hızlandırıcı bir et-

kisi olduğunu vurguluyor” de-
di. 

Yılmaz, Son yıllarda kirada 
oturmanın bireyler üzerindeki 
etkilerine dair yapılan bilimsel 
araştırmaları gündeme getirdi. 
Yılmaz kirada yaşayan vatan-
daşların strese bağlı olarak 
yaşlandığını dile getirdi.  

 
“Yaşlanmayı  

hızlandırdığını  
gösteriyor” 

 
Yılmaz, şunları kaydetti: 
 
“Birleşik Krallık’ta gerçek-

leştirilen ve Journal of Epide-
miology dergisinde yayımla-
nan bir çalışma, kirada otur-
manın insan biyolojisi üzerin-
deki olumsuz etkilerinin, işsiz-
liğin yarattığı etkilerden bile iki 
kat daha güçlü olduğunu gös-
teriyor. Dahası, bu durumun 
sigara ve alkol gibi zararlı alış-
kanlıkların oluşturduğu sağlık 
sorunlarından daha ciddi so-
nuçlar doğurabileceği belirtili-
yor. Araştırmalara göre, kiracı 
olmanın getirdiği en büyük 
zorluk, bireylerin geleceklerini 
planlama konusunda yaşadığı 
belirsizliktir. Sürekli artan kira 
bedelleri, ev sahipleriyle yaşa-
nan sorunlar ve mevcut konut 
piyasasındaki dalgalanmalar, 
kiracıların maddi ve manevi 
anlamda yıpranmasına neden 
oluyor. Araştırmacılar, bu tür 
kronik stresin yalnızca ruhsal 
sağlık üzerinde değil, aynı za-

manda biyolojik yaşlanma 
üzerinde de hızlandırıcı bir et-
kisi olduğunu vurguluyor.  
Araştırmada yaklaşık 1500 ka-
tılımcıdan alınan veriler ince-
lendi ve kiracı olmanın, birey-
lerin yaşlanma süreçlerini hız-
landırdığı, hatta işsizliğin getir-
diği stres faktörlerinden daha 
güçlü bir olumsuz etki yarattı-
ğı ortaya çıktı. Bu sonuç, kira-
cı olmanın bireyin kontrol his-
sini kaybetmesine neden ol-
duğunu ve bu durumun fizyo-
lojik etkilerle birleşerek yaşlan-
mayı hızlandırdığını gösteri-
yor. Sigara ve alkol kullanımı 
bireylerin tercihine bağlı olsa 
da, kiracı olmak çoğu zaman 
ekonomik zorunlulukların bir 
sonucu olarak ortaya çıkıyor. 

 
“Güvenli bir yaşam  
sunmak hepimizin 

görevidir”  
 
Bu sorunların çözümünde, 

bireylerin uzun vadeli bir gü-
venceye sahip olmalarını sağ-
layacak projelere öncelik veril-
mesi gerekiyor. Gayrimenkul 
sektöründe yapılan çalışmalar, 
bireylerin kira ödemek yerine 
kendi evlerinin sahibi olmasını 
teşvik ederek bu stres kaynak-
larını azaltmayı hedefliyor. 
TOKİ benzeri devlet projeleri, 
yapı kooperatifleri ve uzun va-
deli ödeme planlarıyla herke-
sin ev sahibi olabileceği bir 
sistem oluşturmak mümkün. 
Bizler de Ertur Gayrimenkul & 
İnşaat olarak, bireylerin yal-
nızca bir ev sahibi olmalarını 
değil, aynı zamanda stres ve 
belirsizlikten uzak, güvenli bir 
yaşam sürmelerini sağlayacak 
projeler üretmeyi hedefliyo-
ruz. Bu çerçevede sunduğu-
muz uygun fiyat politikaları, 
uzun vadeli ödeme seçenekle-
ri ve güvenilir projelerle birey-
lerin yaşam kalitesine katkı 
sağlamayı amaçlıyoruz. Sonuç 
olarak, kirada oturmanın yal-
nızca bireysel değil, toplumsal 
sağlık üzerinde de olumsuz et-
kileri vardır. Gayrimenkul sek-
törü temsilcileri olarak, insan-
lara huzurlu ve güvenli bir ya-
şam sunmak hepimizin görevi-
dir” Haber Merkezi 

“Üretici aylardır desteği alamıyor”

Kirada oturmak yaşlandırıyor 


